
 

 

Br.0012.3.1.2024        

 
Protokół Nr 58/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 23 stycznia 2024 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w godzinach 

9:00 – 9:25. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji 
Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Danuta Karniewicz, 
Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrz Miasta Jarosław Borowski,  Skarbnik Miasta 
Anna Szkoda (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 
Dotyczy punktu nr 1 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji, powitała wszystkich zebranych 
i złożyła noworoczne życzenia.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odczytała zaproponowany prządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 57/23 z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2023 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 r. 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś z zebranych ma uwagi do porządku obrad?  

 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji poprosiła o sprawdzenie obecności. Zgodnie z listą nie 
ma w tej chwili dwóch osób, nieobecni są Pan Paweł Bierżyn i Pan Margański Romuald. Następnie  
uznała, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 57/23 z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że protokół był udostępniony drogą online oraz 
jest dostępny w wersji papierowej. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod glosowanie projekt 

protokołu.  
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 57/23 z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Bierżyn, Romuald Margański 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół został przyjęty.  
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Promocja i prezentacja systemu utworzonego w 2023 r. w ramach projektu nr WNDRPPD.11.01.00-
20-0065/22 „Rozwój usług elektronicznych w Urzędzie Miasta Bielsk Podlaski” realizowanego  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020  
Osi Priorytetowej XI Wspieranie odbudowy gospodarki regionu w związku z pandemią COVID-19 
Działania 11.1 Wspieranie odbudowy gospodarki regionu w związku z pandemią COVID-19. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że jeśli chodzi o ten projekt, to on był realizowany w 
zasadzie od listopada 2022 roku, bo 30 listopada podpisaliśmy umowę o dofinansowanie z Urzędem 
Marszałkowskim. Wniosek był składany na początku 2022 roku. Do tego lipca trwała procedura 
przetargowa, wybieranie oferentów, wybieranie wykonawcy. I nie chciałaby tutaj mówić o 
szczegółach systemu, ponieważ ZETO, firma, która nam przygotowywała projekt, będzie tutaj na 
prezentacji i stąd ten punkt jest dla Państwa zaproponowany jako pierwszy, żeby po prostu w trakcie 
sesji przyjechali i przedstawili prezentację i omówili projekt, tak żebyście i Państwo słyszeli i 
mieszkańcy, którzy są zainteresowani tym, co się u nas w mieście dzieje. Także stąd nie ma tutaj 
dodatkowych materiałów. Tam w zasadzie zapłata była za jedną fakturę, realizacja tylko przez 
jednego wykonawcę i te ok 80 parę tysięcy to zakup serwera, który zwiększy bezpieczeństwo danych i 
umożliwi właśnie przechowywanie tych danych. Zamierzeniem głównym była popularyzacja usług 
takich elektronicznych w urzędzie, więc i obsługa naszych klientów bez przychodzenia do urzędu i 
również skrócenie pracy dla pracowników, bo to jednak klient może wszystko złożyć elektronicznie, 
może zapłacić elektronicznie. Jeśli chodzi o usługi geodezyjne, to tam jest wymóg ustawowy, również 
pewne dane geodezyjne musimy udostępniać dla mieszkańców i nie tylko dla mieszkańców, dla osób 
zainteresowanych w formie zdigitalizowanej, czyli elektronicznej formie. Ten program umożliwi 
właśnie dostęp z dowolnego miejsca do naszych zasobów geodezyjnych. Gros tej kwoty, którą 
zapłaciliśmy za wykonawstwo dotyczyło głównie digitalizacji, czyli przeniesienia tych wszystkich 
zasobów, które posiadamy na wersję elektroniczną.  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja zapoznała się z wyżej 
omówionym tematem.  
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Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że ta informacja jest potrzebna w celu 
ustalenia, czy kandydaci spełniają wymogi określone w ustawie z dnia 27 lipca 2001 roku prawo o 
ustroju sądów powszechnych. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Białymstoku informacji o kandydatach na ławników.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Bierżyn, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że dotyczy to ulicy Podleśnej. Jest ona położona w 
południowej części miasta, przyległej do ulicy Gajowej, zlokalizowanej na gruntach prywatnych w 
obrębie 002, pod numerem 165/1. Cały koszt wynosi około jednego tysiąca, wiąże się to z 
wykonaniem tabliczek z nazwą ulicy. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Bierżyn, Romuald Margański 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań Rządu Rzeczypospolitej Polskiej w zakresie uzyskania 
odszkodowań wojennych od Niemiec. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań Rządu Rzeczypospolitej Polskiej w zakresie uzyskania 
odszkodowań wojennych od Niemiec.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Bierżyn, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na I 
kwartał 2024 roku.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk stwierdziła, że plany pracy były już przedstawiane. Otworzyła 
dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na  
I kwartał 2024 roku.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Bierżyn, Romuald Margański 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że sprawozdanie było dostępne, wszyscy 
mogli się z nim zapoznać. Jak Państwo pewnie zauważyli odbyło się 11 posiedzeń i komisja zmieniła 
skład osobowy od 26 kwietnia 2023 roku na pisemne zrzeczenie się mandatu pana Krzysztofa 
Grodzkiego. Pozostało 9 osób, a było 10 do tej pory i komisja pracowała przez pozostałą część roku 
właśnie w takim składzie. Poruszane był różne tematy. Najwięcej czasu poświęcaliśmy na pracę 
przygotowawczą do sesji, ale również były to różne sprawy związane z problemami w naszym 
mieście. Na naszą komisję, tak jak i dzisiaj, przybywał przeważnie Pan Burmistrz, Pani Skarbnik oraz 
inne osoby, które udzielały nam odpowiedzi bądź też składne były pisemne interpelacje i również 
otrzymywaliśmy to drogą pisemną. Poza tym komisja dosyć aktywnie pracowała w tym okresie i były 
to informacje, które były bezpośrednio przekazywane, często bardzo objętościowe i chyba jako 
komisja pracowaliśmy najwięcej godzin.  Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
sprawozdania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Bierżyn, Romuald Margański 
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad.   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski  poinformował, że bardzo możliwe, że w programie sesji za 
tydzień pojawi się nowy punkt, ponieważ dzisiaj do Urzędu Miasta wpłynął wniosek o wyrażenie 
zgody na ustawienie pomnika w Parku Królowej Heleny. Służby muszą sprawdzić, czy wszystko jest 
tak, jak trzeba, czy wszystkie załączniki są i jeżeli będzie wszystko w porządku, to taki punkt będzie 
wprowadzony. Wnioskodawcą jest Fundacja Oikonomos z Białegostoku. Chcą złożyć projekt do 
Polskiego Instytutu Rzeźby na dofinansowanie w 100% wykonania rzeźby. Rzeźba ma przedstawiać 
dwie postaci w pełnej wysokości, króla Aleksandra Jagiellończyka i jego żonę królową Helenę. Mamy 
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projekt, jak to ma wyglądać, także jeżeli po sprawdzeniu okaże się, że wszystko jest w porządku, to 
będzie wnioskował o wprowadzenie dodatkowego punktu i też zobaczycie Państwo, jak to wygląda.  
Zgodę na ustawianie pomników wydaje Rada Miasta, a nie burmistrz, więc siłą rzeczy to nie jest 
burmistrza kompetencja, żeby tutaj decydować. Co prawda przekazano też, że jeżeli nie dostaną 
dofinansowania, to tego pomnika nie będzie. Natomiast jest potrzebna zgoda na dysponowanie 
gruntem, dlatego też już o tym informuje. A druga sprawa, to otrzymaliście informację, że w dniu 
dzisiejszym mamy cykl spotkań dotyczących programu rewitalizacji i o 15:30 w sali 302 w Urzędzie 
Miasta odbędzie się spotkanie na które zaprasza. Zaprasza serdecznie Państwa radnych do spotkania 
z panem Huculakiem i innymi osobami zaangażowanymi w tworzenie programu rewitalizacji. Te 
spotkania odbywają się już od godziny 9:00, teraz jest 1 część dotycząca bezpieczeństwa, także 
można powiedzieć, że prawie pół komendy przyszło, ale to bardzo dobrze, bo widać, że chcą, żeby 
ten dokument zawierał to, co faktycznie najbardziej boli, to, co najbardziej trzeba uwzględnić w 
planowaniu na przyszłe lata.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zwróciła się  prośbą o zaproszenie na najbliższą sesję Rady Miasta  
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim w celu 
przedstawienia bieżącej sytuacji szpitala powiatowego. Powiedziała, że mieszkańcy, ale też i 
pracownicy szpitala mówią o tym, że w naszym szpitalu słabo bardzo funkcjonują niektóre oddziały. 
Chodzi o oddział chirurgii, o oddział kobiecy, oprócz tego są takie jeszcze inne dyskusje dotyczące 
naszego szpitala. Nasze miasto zasługuje na dobry szpital.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski  stwierdził, że osobiście przychyla się do prośby, natomiast nie 
jest jego kompetencją zapraszanie osób na sesję Rady Miasta. Jest to kompetencja  Pana 
Przewodniczącego, ale przekaże mu tą sugestię. Jeżeli Pan Dyrektor w tym czasie nie będzie miał 
innych obowiązków, to pewnie z zaproszenia skorzysta.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk  uważa, że warto byłoby zaprosić też Dyrektora basenu, z racji 
tego, że głosowaliśmy chyba na poprzedniej sesji, czy tam kilka sesji temu i nie było Pana Dyrektora, a 
sytuację mamy, jaką mamy, nie wiemy, jak to będzie połączone, jak to będzie rozwiązane. Może Pan 
Dyrektor przyszedłby i nam troszeczkę nakreślił, też chodzą słuchy, że niebawem Pan Dyrektor ma 
rezygnować. Po prostu może byśmy rozwiali też pewne wątpliwości, bo wiele osób po prostu chce 
usłyszeć. Powiedział też, że było przyjęcie sprawozdania, czy to sprawozdanie to tylko trzy zdania, co 
Pani Przewodnicząca powiedziała, czy mamy jakiś dokument? Czy ten dokument będzie załączony?  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że dokument  jest załączony w informatorze. Trzeba 
było przeczytać, każdy miał do tego prawo. Zaznaczyła, że tylko skrótowo powiedziała parę zdań. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk  stwierdził, że zazwyczaj było po prostu to w punkcie, dlatego nie 
przeglądał tych innych zakładek, stąd nie widział, że to jest.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski  odniósł się do tematu zaproszenia Dyrektora pływalni. 
Powiedział, że informacja z naszych jednostek jest planowana na miesiąc luty i wtedy wszyscy 
dyrektorzy będą przedstawiać informację, a poza tym jeszcze nie mamy zamkniętego roku 2023. Nie 
wszystkie faktury są poksięgowane, w związku z czym, może lepiej poczekajmy, żeby jednak mieć 
pełny ogląd, zatwierdzony, zaakceptowany i wtedy rozmawiać o konkretach, bo tak to Pan Dyrektor 
przyjdzie, powie, że być może będzie tak, być może będzie tak i tyle. Natomiast informacja z 
wszystkich jednostek jest w programie następnych sesji.  
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 W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji podziękowała zebranym 
za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Eugenia Kruk 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 


